
Miljøudvalget

Til: Miljøministeren

Dato: 20. maj 2014

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MIU alm. del

Spørgsmål 419
Er ministeren enig med kystteknisk chef for Kystdirektoratet Per Sørensen,
der på spørgsmålet, om det ville være i orden at suge hele Lappegrunden
væk, svarer: "Det ville vi ikke have nogen bemærkninger til" (jf. Halsnæs Avis
”Forsvundne strande: Kystdirektoratet afviser nye undersøgelser” http://hals-
naes.lokalavisen.dk/forsvundne-strande-kystdirektoratet-afviser-nye-under-
soegelser-/Lokale-nyheder/20140513/artikler/140519796/2247)?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Charlotte Dyremose (KF).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på kfchdy@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Lone Loklindt
formand
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